
  

 
 

 

   
 

 

Namn: Mattias Wikström 

Ålder:43 

Yrke: Exterior Archtect, Volvo Cars Design 

Tränare för lag: P07 

Vad är din bakgrund inom fotbollen?  

Jag spelade fotboll i Henåns IF fram till 20-årsåldern då en korsbandsskada satte stopp för 

fortsatt spel.  

Varför valde du att bli ledare?  

Jag provade på att vara ledare för ett pojklag när jag fortfarande var aktiv, och när Oscar 

började så tänkte jag att det kunde vara kul att vara med. 

Hur länge har du varit aktiv som ledare? 

Sedan 2013 

Vad är det bästa med att vara ledare? 

Det bästa är när laget funkar väl, när man ser att det man tränat på bär frukt. Både 

individuella och kollektiva prestationer.  

Vad har du för uppgifter som ledare i ditt lag? 

Jag är huvudansvarig för laget. Planerar de flesta träningarna, bokar matcher, skickar 

kallelser och ordnar med Fogis. 

Vad har du för tidigare anknytning till Ytterby IS? 

Innan jag flyttade till Kungälv så hade jag ingen anknytning till YIS. 



  

 
 

 

   
 

Vad är det bästa med Ytterby IS?  

Att vi är en förening för alla. 

Hur känns det inför kommande säsong?  

Jag tycker att vi har en bra känsla i vår trupp. Spelarna ser fram emot att spela 11 mot 11-

fotboll.  

Hur gör du för att ladda upp på bästa sätt inför säsongstart?  

I år försöker jag att bli lite mer strukturerad och planerar lite mer än tidigare. Jag går 

dessutom Tränarutbildning A ungdom för att kunna hjälpa spelarna ännu mer i deras 

utveckling. 

Vad gillar du att göra på din fritid, när du inte håller på med fotbollen?  

Jag umgås med min familj. Springer gärna i skogen, både långt och kort. Jag åker skidor, 

både Vasalopp och utför. Cyklar gärna en tur i skogen.  

Vilken känd person skulle du vilja träffa och varför? 

Bra fråga, men en fotbollspersonlighet som jag hade velat prata med är Marcelo Bielsa. Han 

står för en väldigt fartfylld offensiv fotboll som jag tycker är kul att titta på. Hade vart 

intressant att få ta del av hur han jobbar med sitt lag. 


